
Nejvyšší soud uspořádal kulatý stůl na téma umělé inteligence.

František Hrabec
„V průběhu stáže u Vrchního soudu v Praze jsem dostal nabídku, jestli bych chtěl jít raději na Nejvyšší soud do Brna.
To mě zaskočilo, taková nabídka nepřichází každý den."

Nejvyšší soud připravuje nové oficiální webové stránky.

Yuliya Chernyak
„Ukrajina a česká republika jsou země reprezentující tradice kontinentálního právního systému a dle mého názoru mají 
mnoho společných právních konstrukcí.“

Jednání předsedů nejvyšších soudů v Aténách.

Nejvyšší soud dokončil rekonstrukci malé zasedací místnosti.

Zástupci Nejvyššřho soudu se opět zúčastnili setkání Mezinárodní skupiny pro právní komparatistiku v Helsinkách.

Z rozhodovací činnosti Nejvyššího soudu.


